
REFERAT  
ORDINÆR GENERALFORSAMLING  

29. marts 2023 
Happy Feet Dancers  

  
 
  
DAGSORDEN:  

1. Valg af dirigent, stemmetællere og referent  
2. Aflæggelse af beretning v/formanden  
3. Forelæggelse og godkendelse af regnskab  
4. Fastsættelse af kontingent samt godkendelse af budget  
5. Behandling af indkomne forslag  
6. Valg til bestyrelsen:  

a. Louise Funder 
b. Lene Sonnev 
Valg af en/to suppleant(er) for 1 år  

7. Valg af revisor  
8. Eventuelt  

  
Ad punkt 1  
Til dirigent valgtes Lasse Appelquist, som erklærede generalforsamlingen for beslutningsdygtig, idet denne 
er lovligt indvarslet. 

 
Til referent blev valgt Karina og til stemmetæller valgtes Connie og Jette 
  
Ad punkt 2  
Lene aflagde årsberetning for 2022. 
 
Sidste års generalforsamling blev afholdt i April som er lidt for sent i forhold til vedtægterne. Men det blev 
godkendt. 
Foreningen har i Januar 2022 28 medlemmer og pr. September 2022 38 medlemmer.  
Lasse og Connie er foreningens 2 instruktører 
 
I 2022 havde foreningen 4 hold – begynder, letøvet, catalansk og oldies.  
 
Louise Funder og Lene Sonne fik langt om længe besøgt Søs, som er tidligere medlem af Bestyrelsen, men 
fratrådte under Corona. Hun fik et gavekort som tak for den tid hun var i bestyrelsen. 
 
I Oktober holdt vi vores efterårsfest med besøg fra dansere i Slagelse og Ballerup. Steen og Anne fra 
Wildhorse gav workshops i både en begynder og letøvet dans. 
Lene opfordrer Happy Feet danserne til at deltage i vores arrangementer – det er rigtig hyggeligt og man får 
chancen for at hilse og snakke med andre. Man behøver ikke deltage hele dagen hvis ikke man har lyst til 
det. 
 
Juleafslutning blev afholdt på holdene. På begynder letøvet medbragte Connie æbleskiver og så var der 
andet snold fra danserne. En rigtig hyggelig aften. Catalansk hold gik ud at spise sammen efter dans. Oldies 
holdet fik ikke hold afslutning pga. sygdom. 
 
Beretningen blev enstemmigt godkendt.  



  
Ad punkt 3  
Hverken kasserer eller revisor var mødt op til generalforsamlingen. 
Til trods for det blev både regnskabet godkendt.  
 
Ad punkt 4  
Budget for 2023 blev fremlagt, idet kontingent forbliver uændret med kr. 50,00 pr. halvår. 
 
Budget og kontingent blev enstemmigt godkendt. 

 
Ad punkt 5  
Der var ingen indkomne forslag. 
 
Ad punkt 6 
 
Louise Funder valgte ikke at genopstille 
Tina Martlev valgte ikke at genopstille 
Lene Sonne have gjort sig mange tanker hvorvidt hun skulle genopstille igen. Hun mente at foreningen ville 
have det godt ved at få en ny bestyrelse.  
 
Jette Nielsen og Birgitte Normann meldte sig frivilligt til bestyrelsen og Lene Sonne besluttede at tage 1 år 
mere for at hjælpe bestyrelsen i gang. Lene fortsætter ikke som Formand og ej heller som kasserer, så 
bestyrelsen skal snarest konstituere sig 
 
Til bestyrelsesmedlemmer blev valgt Jette Nielsen – 2 år og Birgitte Normann – 2 år + Lene for 1 år. 
 
Som suppleanter blev valgt Linda Axelgaard 
 
Ad punkt 7  
Linda Axelgaard blev genvalgt som foreningens revisor. 
 
Ad punkt 8  
 
Hvordan får vi nye medlemmer? Skal der holdes noget fællesdans på torvet – Dans under Åben himmel? 
Kan vi undersøge om det er muligt at danse foran plænen / kirken? 
 
 
Generalforsamling blev herefter afsluttet, hvorefter de fremmødte dansede og hyggede sig. 
  
Dato: 29/03-2023 
Som dirigent:  
  

 
------------------------------  
Lasse Appelquist  
 


